
Protokół Nr 231
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 15 lipca 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800• Posiedzenie otworzył Z-ca
PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron witając Członków Zarządu

oraz zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron,

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Wicestarosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu Nr 227 posiedzenia Zarządu Powiatu.
3. Rozpatrzenie wniosków i petycji Rady Miejskiej w Końskich.

4. Sprawy różne.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, czy są

uwagi do treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z ty, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Wicestarostę.

Zarząd bez uwag przyjął protokół Nr 227 posiedzenia Zarządu Powiatu.

Ad.3
Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron poprosił

Sekretarza Powiatu - Pana Zbigniewa Sadorskiego o zreferowanie tematu.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski poinformował, że od
Przewodniczącego Rady Miasta w Końskich do Zarządu Powiatu oraz do Rady
Powiatu wpłynęły dwa pisma identycznej treści. Były to wnioski i petycje
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dotyczące realizacji zadań drogowych, współfinansowania budowy świetlic

wiejskich oraz budowy internatu przy Specjalnym Ośrodku Szkolno 
Wychowawczym w Baryczy. Podkreślił, że dwa organy nie mogą rozpatrywać tej
samej sprawy. Zaproponował, aby przekazać pisma zgodnie z właściwością do
Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Powiatu oraz poinformować o tym
wnioskodawcę tj. Radę Miasta Końskie.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że Zarząd powinien
zasięgnąć opinii w przedmiotowych sprawach Zarządu Dróg Powiatowych oraz
wydziałów merytorycznych Starostwa.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski oznajmił, że w związku z tym,
iż Komisja Skarg Wniosków i Petycji poprosiła o zaopiniowanie wniosków,
sprawy zostały zadekretowane do właściwych komórek.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz w odniesieniu do wniosku
o dofinansowanie przez powiat budowy świetlic wiejskich oznajmiła, że to
zadanie własne gminy.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa poinformował, że możliwa kwota
dofinansowania z Programu Polski Ład do budowy świetlic wiejskich stanowi
90%, 10% to wkład własny gminy w realizację zadania i połowa z 10%
stanowiłaby wkład powiatu.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik oznajmił, że bardzo sobie ceni
współpracę z Kołami Gospodyń Wiejskich, jednak sytuacja finansowa powiatu
jest trudna.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron podał przykłady,

gdzie świetlice wiejskie stoją nieużytkowane.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że powiat ma
zadania własne określone ustawą o samorządzie powiatowym. Podkreśliła, że

sytuacja finansowa jednostek organizacyjnych jest trudna. Wzrastają koszty
utrzymania jednostek. Wydatki bieżące przekraczają dochody bieżące. Finanse
publiczne się załamują.
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Innych uwag nie było.

Zarząd postanowił poinformować Radę Miej ską w Końskich, że organem

właściwym do rozpatrzenia przesłanych wniosków i petycji jest Komisja Skarg,
Wniosków i Petycji Rady Powiatu.

Ad. 4
W sprawach różnych:

./ Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron poinformował

o konieczności podpisania protokołu określającego terminy i ilość

planowanych do wycinki drzew, zgodnie z decyzją ZRID, na potrzeby

budowy drogi powiatowej Młotkowice - Cis - Zychy - Podlesie.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 835 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Podpisy Członków Zarządu:

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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